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Inleiding 
 
Hieronder vindt u de beantwoording van de technische vragen naar aanleiding 
van de besluitvormende AB-vergaderingen van 25 maart 2025 en 22 april 
2025. 
 
Beantwoording technische vraag besluitvormende 
AB-vergadering 22 april 2022 
   
9. Rondvraag  
  
1. Zijn er mogelijke bezwaren vanuit waterschapsperspectief, tegen de 
komst van een datacentrum bij Almere? De vraag werd gesteld naar 
aanleiding van de berichtgeving over de vergunningverlening 
datacentrum Almere, waarbij koelwater uit de Hoge Vaart word 
gebruikt. (Gesteld door de fractie Natuurterreinen.)  
   
Antwoord  
Het betreft hier een vraag over de waterkwantiteit. De hoeveelheid te 
onttrekken water betreft maximaal 105 m3 per uur. In de 
Waterschapsverordening is opgenomen dat bij een onttrekking vanaf 125 
m3/uur de meldingsplicht geldt en bij een onttrekking van 250 m3 per uur de 
vergunningplicht. Deze onttrekking is dus toestemmingsvrij.   
De reden voor vergunningplicht is onder andere de aanleg van twee 
onttrekkings- c.q. lozingsinstallaties in de beschermingszone van de 
watergang.Ter informatie over de lozing: omdat de aanvraag al voor de 
Omgevingswet is ingediend moet deze nog volgens het oude recht worden 
afgehandeld. De lozing (28 m3/uur) was vanuit de Waterwet dan ook 
vergunningplichtig. Aan het afvalwater worden geen stoffen of warmte 
toegevoegd. Vanuit het Besluit Activiteiten Leefomgeving (Bal) zou dit nu met 
een melding kunnen worden afgedaan.  
Bij de actualisatie van het beleid in het kader van het uitvoeringsprogramma 
Zoetwaterbeschikbaarheid houdt het waterschap de meldingsplichtige en 
vergunningplichtige hoeveelheden de komende jaren tegen het licht.  
  
Beantwoording technische vraag besluitvormende 
AB-vergadering 25 maart 2025  
  
9. Rondvraag  
  
1. Klopt het dat het waterschap geen vergunning wil verlenen voor het 
gebouw voor de reddingsbrigade bij gemaal De Blocq van Kuffeler, 
zodat de reddingsbrigade zich er kan vestigen? En moet het gebouw 
worden gesloopt? (Gesteld door de fractie AWP Water, Klimaat en Natuur.)  
   
Antwoord:  
Het klopt dat het waterschap geen vergunning heeft verleend. Het waterschap 
begrijpt de wens van de Hulporganisatie Gooi- en Eemmeer (HOGE) voor een 
post nabij water. Zo gebruikt de KNRM grond van het waterschap op Urk.   



Om ook in de toekomst goed haar taken goed kunnen blijven uitvoeren, heeft 
het waterschap de betreffende grond nodig. Bijvoorbeeld voor (opwekking van 
eigen) duurzame energie die nodig kan zijn om de gemalen te kunnen laten 
draaien. Het college van Dijkgraaf en Heemraden besloot daarom in 2017 (en 
bekrachtigde dat in 2021) dat de plek bij de Blocq van Kuffeler aan de 
Oostvaardersdijk niet gebruikt kan worden door anderen dan het waterschap 
(een moratorium).   
Dat betekent dat het waterschap de grond bij het aflopen van het bestaande 
contract, niet kan verhuren aan derden. Het contract met de huidige partij liep 
al toen het moratorium werd opgelegd. Ook als het moratorium niet zou 
bestaan, kan het waterschap de plek niet één op één vergunnen aan een partij. 
Dat moet gaan via een openbare procedure; het waterschap moet zich houden 
aan de regels die er gelden voor het uitgeven van vergunningen.   
Conform het contract moet de huidige huurder het perceel inderdaad schoon op 
leveren. Het gebouw is geen eigendom van het waterschap.   
 


